

arzum

**PROSTICK
1500**

AR 1045 EL BLENDER
AR 1045 HAND BLENDER
AR 1045 HAND BLENDER

**KULLANMA KILAVUZU
INSTRUCTION MANUAL
GEBRAUCHSANWEISUNG**

1500 W

3

**YIL
YEARS
JAHRE**

**GARANTI
WARRANTY
GARANTIE**



**1500
WATT**

**900
ML
ÖLÇÜ KABI**

**TURBO
FUNCTION**

Turkey

PROSTICK 1500 AR 1045 EL BLENDER



- 1- Ana gövde (Motor)
- 2- Çalıştırma düğmesi
- 3- Turbo düğmesi
- 4- Paslanmaz çelik blender ayağı

- 5- Çift taraflı paslanmaz çelik bıçak
- 6- 900 ml kapasiteli karıştırma kabı

Arzum marka El blender'ı tercih ettiğinizden dolayı teşekkür ederiz. Bu ürünün de, diğer ürünlerimiz gibi hayatınızı kolaylaştırmasını dileriz.

Cihazınızdan iyi verim almak için kullanım kılavuzunu dikkatlice okuyunuz ve daha sonra gerekli olanlabileceğinden saklayınız.

ÖNEMLİ UYARILAR

- Arzum El Blender'inizin üzerinde yazılı voltajın, bulunduğunuz yerin voltajına uygun olup olmadığına dikkat ediniz. Herhangi bir uyumsuzluk durumunda meydana gelebilecek arızalardan firmamız sorumlu tutulamaz ve bu arıza garanti kapsamı dışında işlem görür.
- Cihazınız sadece evlerde kullanım içindir. Ticari ya da sanayi amaçlı kullanılmamalıdır. Aksi takdirde, garanti kapsamı dışında işlem görecektir.
- Cihazınızı çocukların erişemeyeceği bir yerde ve çocuklardan uzak tutunuz.

· Bu cihaz, güvenli bir şekilde kullanılmasıyla ilgili kendilerine gözetim veya talimat verilmişse ve içermiş olduğu tehlikeler kendileri tarafından anlaşılmışsa 8 yaş ve üzeri çocuklar ve fiziksel, duyuusal veya zihinsel yetenek eksikliği bulunan veya tecrübe ve bilgi eksikliği olan kişiler tarafından kullanılabilir. Çocuklar cihaz ile oynamamalıdır. Temizleme ve kullanıcı bakımı, gözetimsiz çocuklar tarafından yapılmamalıdır.

- Gözetimsiz bırakıldığı ve birleştirilme, parçalara ayrılma, veya temizleme öncesi blenderler her zaman güç kaynağından ayrılmalı;
- Çocukların denetimsiz olarak blenderi kullanmasına izin verilmemelidir.

- Cihazınıza zarar vermemek için yetersiz akım sağlayan uzatma kabloları kullanmayınız.
- Cihazınızı soba, ocak gibi direk ısı kaynaklarının üzerine veya çok yakınına **KESİNLİKLE** yerleştirmeyiniz.
- Kablonun masa ya da tezgahınızın kenarından sarkmamasına ya da başka bir cihaz ile temas etmemesine dikkat ediniz.
- Cihazınız çalışırken, hareketli parçalarına dokunmaktan kaçınınız. Ellerinizi, saçlarınızı, giysinizi veya herhangi bir aleti yaklaştırmayınız.
- Kullanım sırasında hareket eden bölümlere yaklaşımadan önce cihazınızın çalıştırma düğmesi üzerinden elinizi çekip motorun tamamen durmasını bekleyiniz ve fişini prizden çekiniz.
- Cihazınızı çok sert malzemelerin parçalanmasında kullanmayınız.
- El blenderinize başka ürünlere ait aksesuarları **KESİNLİKLE** takmayınız.
- Cihazınızın kablo ve fişine zarar verecek hareketlerden kaçınınız. Kablosundan tutarak taşımayınız, prizden çekmek için fişini tutunuz, ASLA kablosundan çekmeyiniz.
- Cihazınızın kablosu ya da fişi arızalıysa, değiştirilmeye ya da başka bir nedenden dolayı zarar gördüyse kullanmayınız. Kendinizi tamir etmeyiniz, **Arzum Yetkili Servisine** başvurunuz. Cihazınızda, sadece orijinal yedek parça kullanmaya özen gösteriniz.
- Cihazınızı kullanmadığınız zamanlarda, temizlik ve bakımını yapmadan önce **MUTLAKA** prizden çekiniz.
- Cihazınızı **KESİNLİKLE** boş kaptayla ya da dışarıda çalıştırmayınız. Cihazınızın zarar görebilir.
- Cihazınızı uzun süreli çalıştırmayınız, kısa aralıklarla kullanınız.
- Cihazınızı tavsiye edildiği şekilde ve amacına uygun kullanınız.

CİHAZINIZIN KULLANIMI

· El blenderinizin metal ayağını, ana gövdeye çok fazla sıkı olmayacak şekilde yerine oturuncaya kadar saat dönme yönünün tersine çevirerek monte ediniz.

- Cihazınızı derince bir kap içerisinde kullanınız. Böylelikle, malzemelerin etrafa sıçramasını önleyerek cihazınızı daha rahat kullanabilirsiniz.
- Yiyecekleri parçalara ayırarak, kullanacağınız kaba koyunuz. Metal parçalayıcı ayağı kaba daldırınız ve cihazınızın fişini prize takınız.



- El blenderinizin çalıştırma düğmesine basarak çalıştırınız. Parmağınız çalıştırma düğmesinde basılı olduğu sürece cihazınız çalışacaktır.
- Cihazınızı kısa aralıklarla çalıştırınız. Parçalayıcı ayağı, malzemenin içinde aşağı-yukarı dik konumda hareket ettirerek malzemenin daha iyi parçalanmasını veya karışmasını sağlayınız.

DİKKAT: Paslanmaz çelik blender ayağı gıda ile ve bir kap içerisinde çalıştırınız.

KESİNLİKLE kap dışında veya boşta çalıştırmayınız, tehlikelidir. İşi bittiğinde elinizi çalıştırma düğmesinden çekseniz bile cihazınızın çalışması durmadan KESİNLİKLE blender ayağını malzeme içinden çıkartmayınız.

- El blenderinizle; soslar, süt, meyve suyu, çorba, kokteyl ve milkshake hazırlayabilir, pişirilmiş sebze, meyve ve patates püresi (örn: bebek maması v.s.) yapabilir, tereyağ, yumurta, un ve sıvı yağ (mayonez, omlot ve tatlı hamur yapımı için) gibi yumuşak malzemeleri karıştırmak için kullanabilirsiniz.



- El blenderinizi hiçbir zaman kullanacak olduğunuz malzemenin üzerine sert bir şekilde bastırarak kullanmayınız.
- Parçalama işlemi bittiğinde fişini prizden çıkarınız ve metal parçalayıcı ayağı ana gövdeden ayırınız. Metal ayağı, hemen temizleyiniz ve nemli bir bezle kurularınız.

UYARI: BU CİHAZ MAKSİMUM 10 SN SÜREKLİ ÇALIŞMAK ÜZERE DİZAYN EDİLMİŞTİR. GIDALAR HAZIRLANIRKEN BU SÜREİNİ AŞILMAMASINA DİKKAT EDİLMELİDİR. AKSİ TAKDİRDE CİHAZINIZ ZARAR GÖREBİLİR.

HER 10 SN'DE BİR CİHAZIN 1 DAKİKA KADAR SOĞUMASINI BEKLEYİNİZ.

TURBO DÜĞMESİ

• **TURBO** düğmesi darbeli çalışma ve max güç kullanma imkanı sağlar. Turbo fonksiyonu ile özellikle parçalama işleminde istediğiniz sonucu daha kolay elde edersiniz.

• Turbo fonksiyonunu kullanırken de düğmeye kısa kısa aralıklarla basınız.



TEMİZLİK VE BAKIM

• El blenderinizi temizlemeden önce, fişinin prizden çekili olmasına dikkat ediniz ve cihazın soğumasını bekleyiniz.

• Temizliğin kolay yapılabilmesi için aksesuarların kullanımdan hemen sonra yıkanıp kurutularak saklanması önemlidir.

• Ana gövdeyi (motoru) **KESİNLİKLE** su veya başka bir sıvıyla daldırmayınız. Dışını hafif nemli bir bezle silip iyice kurulaınız.

• Metal blender ayağını; ılık sabunlu su ile temizleyiniz. Su altında yıkarken motorun oturduğu yuvaya su kaçırmamaya özen gösteriniz. Yuvaya su kaçması halinde hemen ters çevirerek silkeleyiniz ve bıçak yıkan gelecek şekilde kurumaya bırakınız. Parçalayıcı ayağı, bulaşık makinesinde **ASLA** yıkamayınız.



Ürünün üzerinde bulunan işaretlemelerde veya ürünle birlikte verilen evraklarda beyan edilen değerler ilgili standartlara göre laboratuvar ortamında elde edilen değerlerdir. Bu değerler, ürünün kullanım ve ortam şartlarına göre değişebilir.

Kullanım ömrü 7 yıl

Teknik Özellikler

230 V ~ 50-60 Hz

1500 W

TAŞIMA VE NAKİYE SIRASINDA DİKKAT EDİLECEK HUSUSLAR

- Taşıma ve nakliye sırasında cihazınız, aksamlarına zarar gelmemesi için orijinal kutusunda tutulmalıdır.
- Taşıma sırasında ürünü normal konumunda tutunuz.
- Cihazınızı nakliye esnasında düşürmeyiniz ve darbelerle karşı koruyunuz.
- Ürünün müşteriye tesliminden sonra taşıma sırasında oluşan anızalar ve hasarlar garanti kapsamına girmez.

AEEE Yönetmeliğine Uygundur.

AEEE

Bu cihaz AEEE direktiflerine uygun olarak geri dönüşümü olan parçalardan oluştuğu için çöpe atılmaması gerekmektedir. Lütfen, bu cihazın geri dönüşümünü sağlamak için en yakın toplama merkezine başvurunuz.



CE

Üretici / İthalatçı:

Arzum Elektrikli Ev Aletleri San. ve Tic. A.Ş.
Otaçklar Caddesi No: 78 Kat: 1 B Blok No: B1b
Eyüp 34050 İstanbul Türkiye
Made in Turkey
Tel: 444 1 800
www.arzum.com

PROSTICK 1500 AR 1045 HAND BLENDER



- 1- Main body (Motor)
- 2- Operation button
- 3- Turbo button
- 4- Stainless steel blender shaft

- 5- Double-sided stainless steel blade
- 6- Measuring bowl with a capacity of 900 ml

We thank you for having selected the **Arzum brand hand blender**. This product as well is one of those offered to you to make life easier for you.

In order to obtain utmost output from your appliance, please read carefully this user's manual and save it for further use.

IMPORTANT SAFEGUARDS

- Make sure that the voltage indicated on the **Arzum Prostick 1500 Hand Blender** corresponds with the mains voltage in your home. Our company shall not be held liable for any failures owing to any discrepancy and such failures shall not be covered by the guarantee.
- Your appliance is for household use only. Do not use outdoors for commercial or industrial purposes. Otherwise, inconvenient uses shall not be covered by the guarantee.
- Keep the appliance away from and out of the reach of children.
- This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.

- Always disconnect the blender from the supply if it is left unattended and before assembling, disassembling or cleaning;

- Do not allow children to use the blender without supervision.

- To prevent harming your appliance do not use extension cords that supply insufficient current.
- **NEVER** place your appliance over or near direct heat sources such as hot gas, electric burner, or heating oven.
- Do not let cord hang over edge of a table or counter, or touch any other appliances.
- Avoid from touching any moving parts when in use. Do not keep your hands, hairs, clothes, or any tools closer.
- Before coming closer with the moving parts, release your hand from the operation button and wait the motor exactly stop then unplug your appliance from the mains plug.
- Do not use the appliance for breaking too stiff materials into pieces.
- **NEVER** attach to your hand blender any accessories belonging to other appliances.
- Avoid actions that may harm or damage the cord or plug of your device. Do not carry your apparatus by holding from the cord. To unplug the heater, hold the plug and **NEVER** pull by the cord.
- Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or after the appliance malfunctions or has been damaged in any manner, such as by dropping down, etc. Do not attempt to repair it by yourself. Call immediately **Arzum Authorized Service**. Care that for using the only original spare parts.
- **ALWAYS** unplug your appliance from outlet when not in use, or before caring and cleaning.
- Do not operate your blender inside an empty receptacle or outside the receptacle. Your appliance can be damaged.

- Operate your appliance at certain intervals; do not operate continuously for a long period.

- Use your appliance for its intended purposes as recommended.

USING YOUR HAND BLENDER

- Mount the blender accessory of your appliance with metal shafts to the main body by turning to anticlockwise until it fits well in its place, without tightening too much.

- Use your blender inside of a deep pot in order to obtain the best results and to prevent the material from spreading out

- Cut the food in small pieces and then pour the pot. Put the stainless steel blender shaft inside of the pot and plug your appliance into mains plug.

- Press the operation button and operate your blender. Your blender is operating while pressing the button.

- Operate your blender at short intervals. When a material is in the upright position, move it up and down through depressing the operation button of your hand-blender.



CAUTION: Operate your blender when the blender shaft is inside of the pot with food. NEVER operate outside the pot or an empty pot, it will be dangerous. After finishing your operation NEVER take the blender shaft out of inside the pot unless it completely stops.

- Using your hand blender you can prepare sauces, milks, fruit juices, soups, cocktails, and milkshakes; make cooked vegetables, fruits, and mashed potatoes (for example, baby foods, etc.); and mix such soft materials as butter, eggs, flours, and liquid oils (to make mayonnaise, omelets, dessert, and dough).



- Never use your hand blender by pushing it on the material to be used.
- After you have finished your work unplug your appliance and then remove the blender shaft from the main body. Clean the stainless steel blender shaft and blade and wipe dry with a soft cloth.

WARNING: THIS APPLIANCE HAS BEEN DESIGNED TO OPERATE CONTINUOUSLY FOR 10 SECONDS MAXIMUM. MAKE SURE NOT TO EXCEED SUCH DURATION WHEN PREPARING FOODS. OTHERWISE, THIS MAY CAUSE DAMAGING TO YOUR APPLIANCE.

ALLOW TO COOL DOWN FOR 1 MINUTE PER ONE-TIME OPERATION OF 10 SECONDS.

TURBO BUTTON

- The **TURBO** button will provide the opportunity of pulse working and maximum power usage. You can obtain the desired result easier particularly in the beating process by means of the turbo function.
- Press the button with shorter intervals when using the turbo function.



CLEANING AND CARE

- Ensure that the mains plug is disconnected from the wall socket before cleaning your rod-blender, and allow cooling down for a while.
- It is very important for you to rinse the accessories immediately after using, so that the overall cleaning of the appliance can be easier.
- **NEVER** immerse the motor (main body) into water or other liquids. Wipe the outside with a slightly damp cloth and then dry thoroughly.
- Rinse the stainless steel blender shaft and blade using tepid water and soap. When cleaning under running water, take care not to leak any water into the slot on which the motor is located. If water leaks into the slot, immediately turn upside down and shake it out, and then allow it to cool down with the blade in the upright position. **NEVER** wash the blender shaft in the washer machine.
- You can wash the measuring bowl of your appliance by using water and soap, or in the upper section of a dishwasher.



The values which are declared in markings on the product or on the papers which are given together with the product are the values which are obtained in the laboratory environment according to the related standards. These values can vary according to the usage and environment conditions of the product.

Product life 7 years

Technical Specifications

230 V ~ 50-60 Hz

1500 W

The product is in compliance with the **EEE Directives.**

WEEE

This product contains recyclable materials that compliance with the WEEE directives. Do not dispose this product as unsorted municipal waste. Please contact your local municipality for the nearest collection point.



Manufacturer / Importer:

Arzum Elektrikli Ev Aletleri San. ve Tic. A.Ş.

Otakçılar Caddesi No: 78 Kat: 1 B Blok No: B1b

Eyüp 34050 İstanbul Türkiye

Made in Turkey

Tel: +90 212 467 80 80 Fax: +90 212 467 80 00

www.arzum.com

PROSTICK 1500 AR 1045 HAND BLENDER



1-Hauptgehäuse
(Motor)

2-Ein/Aus Taste

3-Turbotaste

4-Edelstahlblenderfuß

5-Zweiseitiges Edelstahlmesser

6- Rührbehälter mit einer
Kapazität von 900 ml

Wir danken Ihnen dafür, dass Sie **Hand Blender** der Marke **Arzum** bevorzugt haben. Dieses Produkt ist eben eines von unseren zahlreichen Produkten, welche wir Ihnen präsentieren, um Ihnen das Leben leichter zu machen.

Um von Ihrem Gerät eine gute Leistung erhalten zu können, bitte, diese Gebrauchsanweisung gut durchlesen und sorgfältig aufbewahren, denn Sie diese Gebrauchsanweisung nachher benötigen können.

WICHTIGE HINWEISE

- Bitte, achten Sie drauf, ob die auf Ihrem Gerät **Arzum Prostick 1500 Hand Blender** angegebene Spannung mit der lokalen Spannung in Ihrer Region übereinstimmt. Wenn eventuelle Schäden wegen der Nichtübereinstimmung der Spannung entstehen, so ist unsere Firma dafür nicht verantwortlich und auch Schäden aus diesen Gründen sind außerhalb unserer Garantie.
- Ihr Gerät ist doch nur für den gewöhnlichen Haushalt bestimmt. Es sollte nicht zu kommerziellen oder industriellen Zwecken genutzt werden. Andernfalls steht es ausserhalb der Garantie.
- Das Gerät sollte an einem für Kinder nicht erreichbaren Platz aufbewahrt und von Kindern ferngehalten werden.
- Dieses Gerät kann von Kindern im Alter von 8 Jahren und mehr, von Personen die körperlich und Seelische und gefühlsmäßig nicht ganz funktionstüchtig sind oder von Personen die keine Erfahrung oder Informationen haben benutzt werden, wenn diesen eine Gebrauchsanleitung vorgeführt und ausreichend erzählt worden ist. Kinder sollten mit dem Gerät

nicht spielen. Die Reinigungen und Wartungen sollte nicht von unbeaufsichtigten Kindern durchgeführt werden.

- Unter aufsichtslosen Umständen und bei Zusammensetzung, Auseinandersetzung bzw. Reinigung des Blenders ist dieser stets vom Strom zu trennen;
- Lassen Sie einen unbeaufsichtigten Einsatz des Blendes durch Kinder nicht zu.

- Um Pannen bzw. Beschädigungen zu vermeiden, sollten keine unzureichenden Verlängerungskabel verwendet werden.
- Halten Sie Ihr Gerät fern von Wärmequellen wie zum Beispiel Herd oder Ofen.

Stellen Sie das Gerät nicht direkt auf Heizquellen oder in deren Nähe auf.

- Bitte, achten Sie darauf, dass das Kabel nicht vom Tisch oder von der Theke herunter hängt oder keinen Kontakt mit einem anderen Gerät hat.
- Vermeiden Sie die beweglichen Teile Ihres Gerätes anzufassen, während es in Betrieb ist. Ihre Hände, Haare, Kleider und irgendein Apparat oder Instrument nicht annähern.
- Bevor Sie sich beim Gebrauch an bewegende Abschnitte nähern, nehmen Sie den Finger von der Betriebstaste und warten bis der Motor vollständig anhält und ziehen dann den Stecker aus der Steckdose.
- Benutzen Sie Ihr Gerät nicht bei der Zerkleinerung bzw. Zerstückelung von sehr harten Materialien wie
- Benutzen Sie Ihr Gerätes **NIEMALS** mit den Zubehöerteilen der anderen Apparaten.

- Vermeiden Sie die Bewegungen, die das Kabel und den Stecker Ihres Gerätes beschädigen können. Nicht vom Kabel tragen. **AUF KEINEM FALL** vom Kabel ziehen, sondern Stecker halten, um es aus der Steckdose herauszuziehen.
- Falls das Kabel oder der Stecker Ihres Gerätes defekt ist, oder beim Fallen oder aus einem anderen Grund ein Schaden entstanden ist, bitte nicht mehr benutzen. Nicht selber reparieren. Wenden Sie sich sofort an den Arzum Kundendienst. An ihrem Gerät nur originale Zubehöerteile verwenden.
- Nach der Bedienung, vor und nach dem Anbringen und, vor der Pflege und Reinigung des blenders den Stecker **UNBEDINGT** aus der Steckdose ziehen.
- Ihr Gerät **KEINESWEGS** in einem leeren Behälter oder draussen betätigen bzw. laufen lassen. Sonst kann Ihr Gerät beschädigt werden.
- Betätigen Sie Ihr Gerät nicht langfristig, benutzen Sie es mit kurzen Abständen
- Benutzen Sie Ihr Gerät bestimmungsgemäß und ihrem Zweck entsprechend.

BENUTZUNG DES GERÄTES

- Montieren Sie den Edelstahlblenderfuss ihres Hand Blenders, indem Sie ihn gegen den Uhrzeigersinn drehen ohne ihn aber zu stark an das Hauptgehäuse zu versetzen.
- Um von Ihrem Hand Blender ein gutes Ergebnis haben zu können und Umspritzen des Materiales zu verhindern, benutzen Sie den Mischungsbehälter mit
Sondermaßstab oder einen tiefen Behälter.
- Teilen Sie ihre Nahrungsmittel in Stücke und werfen Sie sie in den Behälter. Legen Sie nun den Edelstahlblenderfuss in den Behälter und Stecken Sie den Stecker ihres Gerätes in die Steckdose.
- Betaetigen Sie den Betriebsschalter ihres Hand Blenders und nehmen ihn in Betrieb. Solange ihr Finger die Betriebstaste drückt wird das Geraet laufen.
- Lassen Sie ihr Geraet mit kleinen Unterbrechungen laufen. Durch vertikales auf- und abbewegen des Edelstahlblenderfusses in den Zutaten bewirken Sie ein besseres Zerlegen und Vermischen der Zutaten.



ACHTUNG: Verwenden Sie den rostfreien Edelstahlblenderfuss mit Nahrungsmittel und in einem Behälter. Lassen Sie ihn keinesfalls ausserhalb des Behälters im Freien laufen, dies ist gefährlich. Wenn Sie mit der Arbeit fertig sind, nehmen Sie Zutaten KEINESWEGS daraus, bevor Ihr Gerät nicht angehalten ist.

- Mit Ihrem Hand Blender können Sie Saucen, Milch, Fruchtsaft, Suppe, Kokteyl und Milkshake zubereiten; gekochte Gemüsen, Obst und Kartoffelpüree (z.B. Mehlbrei für Kleinkinder usw.) machen; Weichmaterialien wie Butter, Ei, Mehl und Öl (zur Herstellung von Mayonese, Omlette und Teig-Speisen) mischen bzw. rühren.



- Benutzen Sie Ihren Hand Blender niemals durch Drücken auf harten Zutaten, die Sie zubereiten wollen.
- Ist das Zerlegeverfahren beendet, ziehen Sie den Stecker raus und trennen Sie den Edelstahlblenderfuss vom Hauptgehäuse. Reinigen Sie den Edelstahlfuss sofort und trocknen ihn mit einem feuchten Tuch ab.

HINWEIS: DIESES GERÄT WURDE SO KONZIPIERT, DASS ES DAUERHAFT MAXIMUM 10 SEKUNDEN BETÄTIGEN KANN. BEI DER ZUBEREITUNG DER ZUTATEN MUSS MAN DARAUFG ACHTEN, DASS DIESE ZEIT NICHT ÜBERSCHRITTEN WIRD. ANDERNFALLS KANN IHR GERÄT BESCHÄDIGT WERDEN.

NACH JEDER 10 SEKUNDEN-PERIODE WARTEN SIE, BIS IHR GERÄT ABGECÜHLT IST.

TURBOTASTE

- **TURBO**-Taste ermöglicht Ihnen, mit Schlag zu arbeiten und Maximalleistung zu verwenden. Mit der Turbo-Funktion können Sie das gewünschte Ergebnis vor allem bei der Zerkleinerung leichter erhalten.

- Wenn Sie Turbo-Funktion benutzen, drücken Sie auch die Taste mit kurzen Zeitabständen.



REINIGUNG UND PFLEGE

- Vor der Reinigung Ihres Gerätes sollen Sie darauf aufpassen, dass der Stecker Ihres Gerätes aus der Steckdose ausgezogen ist und dann warten Sie, bis Ihr Gerät abgekühlt ist.

- Es ist sehr wichtig, wenn Sie die Zubehörteile gleich nach der Verwendung spülen, damit Sie die Reinigung Ihres Gerätes leichter machen können.

- Motor (Hauptgehäuse) **NIEMALS** ins Wasser oder in andere Flüssigkeiten eintauchen. Aussenseite mit einem nassen Tuch auswischen und gut trocknen.

- Edelstahlblender: Mit lauwermem Wasser mit Seife reinigen. Wenn Sie unter Wasser spülen bzw. waschen, sollen Sie darauf aufpassen, dass kein Wasser ins Lager eingeht, worauf der Motor sitzt: Wenn Wasser darin eingeht, so sofort umkehren und schütteln und lassen Sie trocknen, wobei soll das Messer nach oben kommen. Waschen Sie den Blenderfuss **NIEMALS** in der Spülmaschine.



- Sie können Messbehälter Ihres Gerätes im Wasser mit Reinigungsmittel oder am oberen Regal der Spülmaschine spülen.

Die Werte, die auf Markierungen bzw. Kennzeichnungen auf dem Produkt oder in den mitgelieferten Unterlagen angegeben werden, sind nach den jeweils gültigen Normen im Labor erhalten worden. Diese Werte können sich nach der Verwendungs- und Medianbedingungen ändern.

Lebensdauer 7 Jahre
Technische Eigenschaften
230 V ~ 50-60 Hz
1500 W

Entspricht der EEE- Vorschrift.

WEEE

Entsorgen Sie dieses Produkt nicht über den Hausmüll. In diesem Gerät sind wiederverwendbare Wertstoffe enthalten. Ihre örtliche Gemeindeverwaltung nennt Ihnen gerne die öffentlichen Sammelstellen für Elektro-Altgeräte.



CE

Hersteller / Importeur:
Arzum Elektrikli Ev Aletleri San. ve Tic. A.Ş.
Otakçılar Caddesi No: 78 Kat: 1 B Blok No: B1b
Eyüp 34050 İstanbul Türkiye
Made in Turkey
Tel: +90 212 467 80 80 Fax: +90 212 467 80 00
www.arzum.com



GARANTİ ŞARTLARI

1. Garanti süresi, malın teslim tarihinden itibaren başlar ve 3 yıldır.
2. Malın bütün parçaları dahil olmak üzere tamamı garanti kapsamındadır.
3. Malın ayıplı olduğunun anlaşılması durumunda tüketici, 6502 sayılı Tüketicinin Korunması Hakkında Kanununun 11 inci maddesinde yer alan;

a- Sözleşmeden dönme,

b- Satış bedelinden indirim isteme,

c- Ücretsiz onarılmasını isteme,

ç- Satılının ayıpsız bir misli ile değiştirilmesini isteme,

haklarından birini kullanabilir.

4. Tüketicinin bu haklardan ücretsiz onarım hakkını seçmesi durumunda satıcı; işçilik masrafı, değiştirilen parça bedeli ya da başka herhangi bir ad altında hiçbir ücret talep etmeksizin malın onarımını yapmak veya yaptırmakla yükümlüdür. Tüketici ücretsiz onarım hakkını üretici veya ithalatçıya karşı kullanabilir. Satıcı, üretici ve ithalatçı tüketicinin bu hakkını kullanmasından müteselsilen sorumludur.

5. Tüketicinin, ücretsiz onarım hakkını kullanması halinde malın;

- Garanti süresi içinde tekrar arızalanması,

- Tamiri için gereken azami sürenin aşılması,

- Tamirinin mümkün olmadığı, yetkili servis istasyonu, satıcı, üretici veya ithalatçı tarafından bir raporla belirlenmesi durumunda;

tüketici malın bedel iadesini, ayıp oranında bedel indirimi veya imkan varsa malın ayıpsız misli ile değiştirilmesini satıcıdan talep edebilir.

Satıcı, tüketicinin talebini reddedemez. Bu talebin yerine getirilmemesi durumunda satıcı, üretici ve ithalatçı müteselsilen sorumludur.

6. Malın tamir süresi 20 iş gününü, binek otomobil ve kamyonetler için ise **30 iş gününü** geçemez. Bu süre, garanti süresi içerisinde mala ilişkin arızanın yetkili servis istasyonuna veya satıcıya bildiri tarihi, garanti süresi dışında ise malın yetkili servis istasyonuna teslim tarihinden itibaren başlar. Malın arızasının **10 iş günü** içerisinde giderilememesi halinde üretici veya ithalatçı, malın tamiri tamamlanıncaya kadar, benzer özelliklere sahip başka bir malı tüketicinin kullanımına tahsis etmek zorundadır. Malın garanti süresi içerisinde arızalanması durumunda, tamirde geçen süre garanti süresine eklenir.

7. Malın kullanma kılavuzunda yer alan hususlara aykırı kullanımında kaynaklanan arızalar garanti kapsamı dışındadır.

8. Tüketici, garantiden doğan haklarının kullanılması ile ilgili olarak çıkabilecek uyuşmazlıklarda yerleşim yerinin bulunduğu veya tüketici işleminin yapıldığı yerdeki Tüketici Hakem Heyetine veya Tüketici Mahkemesine başvurabilir.

9. Satıcı tarafından bu Garanti Belgesinin verilmesi durumunda, tüketici Gümrük ve Ticaret Bakanlığı Tüketicinin Korunması ve Piyasa Gözetimi Genel Müdürlüğüne başvurabilir.

ARZUM

PROSTICK 1500

AR 1045 EL BLENDER

GARANTİ BELGESİ

BELGE NO: 0006

BELGE TARİHİ: 02/07/2014

İMALATÇI FİRMA

UNVAN : ARZUM ELEKTRİK EV ALETLERİ SAN. VE TIC. A.Ş.

ADRES : OTAKÇILAR CADDESİ NO: 78 KAT: 1 B BLOK NO: B1b

34050 EYÜP-İSTANBUL

TEL : (0212) 467 80 80 FAKS: (0212) 467 80 00

E-POSTA :

FİRMA YETKİLİ İMZASI:

ARZUM ELEKTRİK
EV ALETLERİ SAN. VE TIC. A.Ş.

ÜRÜNÜN CİNSİ : EL BLENDER

MARKASI : ARZUM

MODELİ : PROSTICK 1500

TYPE NO : AR 1045

BANDROL VE SERİ NO :

TESLİM TARİHİ VE YERİ :

GARANTİ SÜRESİ : 3 YIL

AZAMI TAMİR SÜRESİ : 20 İŞ GÜNÜ

SATICI FİRMA

UNVAN :

ADRES :

TEL - FAKS :

E-POSTA :

FATURA TARİH VE NO :

TESLİM TARİHİ VE YERİ :

TARİH, İMZA VE KAŞE :

Bu belgenin kullanılması 6502 sayılı Tüketicinin Korunması Hakkında Kanun ve bu kanuna dayanılarak yürürlüğe konulan Garanti Belgesi Uygulama Esaslarına Dair Tebliğ uyarınca Arzum Elektrik Ev Aletleri San.ve Tic. A.Ş. tarafından hazırlanmıştır.

ARZUM

ARZUM DANIŐMA MERKEZİ

444 1 800

www.arzum.com

AR1045-240316

GENEL DAĐITICI
ARZUM ELEKTRİKLİ EV ALETLERİ SAN. VE TİC. A.Ő.
Otakçılar Caddesi No: 78 Kat: 1 B Blok No: B1b
Eyüp 34050 İstanbul Türkiye
Tel: (0212) 467 80 80 Faks: (0212) 467 80 00

CE